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وزیر آموزش و پـــرورش درباره وعده واریز ۴۰ درصد پاداش 
فرهنگیان بازنشســـته تا تیر ماه گفـــت: هر دو هفته یکبار 
پیگیر پاداش پایان خدمت فرهنگیان هســـتم؛ پرداخت 
ســـریعتر پاداش حق آنها اســـت اما ســـال گذشته پاداش 
در ســـه قســـط انجام شـــد و امســـال هم احتمالاً همین 

روند انجام خواهد شـــد.
به گزارش ایســـنا، رضا مراد صحرایـــی در جمع خبرنگاران 
درباره ممنوعیت بازنشســـتگی معلمان با وجود ۳۰ ســـال 
ســـابقه گفت: طبـــق قانـــون مدیریت خدمات کشـــوری، 
خدمـــت افـــراد با ۶۰ ســـال ســـن و ۳۰ ســـال ســـابقه و ۶۵ 
ســـال ســـن و ۲۵ ســـال ســـابقه با مدرک کارشناسی ارشد 
اجبـــاری اســـت. وی با بیـــان اینکـــه در غیر ایـــن حالت، 
بازنشســـتگی افراد به نیاز دستگاه بســـتگی دارد افزود: ما 
تا زمانی که نیاز داشـــته باشـــیم از حضـــور همکاران خوب 
و باکیفیـــت بهره می بریـــم. وزیر آموزش و پـــرورش درباره 
وعده واریـــز ۴۰ درصد پاداش فرهنگیان بازنشســـته تا تیر 
مـــاه ادامـــه داد: هـــر دو هفته یکبـــار پیگیر پـــاداش پایان 
خدمت فرهنگیان هســـتم، پرداخت سریعتر پاداش حق 
آنها اســـت اما ســـال گذشـــته پاداش در ســـه قسط انجام 
شـــد و امســـال هم احتمـــالاً همیـــن روند انجـــام خواهد 
شـــد، بنـــده پیگیر هســـتم قبـــل از آغـــاز ســـال تحصیلی 
بخشـــی از پاداش معلمان واریز شـــود. صحرایـــی با بیان 
اینکـــه پیشـــنهاد این بود تا پـــاداش افرادی کـــه ۶ ماه اول 
بازنشســـته شـــدند پرداخت شـــود و پاداش بقیه افراد که 
در ۶ ماه دوم بازنشســـته شـــدند به نیمه دوم سال موکول 
شـــود که پیشـــنهاد خوبی نبود گفت: عمده فرهنگیان از 
مهر به بعد بازنشسته می شـــوند بنابراین پرداخت پاداش 
را به طـــور جدی پیگیری می کنیـــم اما تا تأمیـــن اعتبار از 
ســـوی ســـازمان برنامه باید صبر کنیم. وی بـــا بیان اینکه 
معلمان و وزیر در این مســـأله کنار هم هســـتند و من باید 
مطالبـــه آنهـــا را دریافت کنم افـــزود: از نظر مـــن فردا باید 
پـــاداش فرهنگیـــان دریافـــت شـــود اما نظر من همیشـــه 
نظـــر نهایی نیســـت. وزیر آمـــوزش و پرورش در پاســـخ به 
این پرســـش که برای پرداخت پاداش پایـــان خدمت چه 
میزان اعتبار نیاز اســـت؟ عنوان کرد: اعتبـــار مورد نظر در 

نظر گرفته شـــده است.

آموزش

گزارش خبری

گـــروه اجتماعـــی/  از ۲۶ اردیبهشـــت 
تاکنـــون 1۵1 مـــورد بیمـــاری قطعی تب 
دنگـــی در کشـــور شناســـایی شـــده که 
عمدتاً بیماران از کشـــورهای دیگر وارد 
ایـــران شـــده اند و هم اکنون ۵ اســـتان 
هرمـــزگان، سیســـتان و بلوچســـتان، 
بوشـــهر، گیـــان و مازندران و ۴۰ شـــهر 
آنهـــا درگیر پشـــه آئـــدس هســـتند اما 
همواره نظر کارشناســـان برآن است که 
اگر بهســـازی محیط جدی گرفته نشود 
احتمـــال آلـــوده شـــدن دیگر شـــهرها 
وجـــود دارد بـــه طـــوری که روزگذشـــته 
خبـــری در فضـــای رســـانه ای مبنـــی بر 
صیـــد پشـــه آئـــدس درتهـــران منتشـــر 
شـــد کـــه بافاصله ایـــن خبر از ســـوی 
وزارت بهداشـــت، درمـــان و آمـــوزش 
پزشـــکی تکذیـــب شـــد. به طـــوری که 
معاون بهداشت وزارت بهداشت دراین 
خصـــوص اعام کرد: پشـــه آئـــدس به 
اســـتان تهـــران نرســـیده و فقـــط یـــک 

بیمار شناســـایی شـــده اســـت.
حســـین فرشـــیدی در گفت و گو با وبدا 

با اشـــاره بـــه اینکـــه از 1۵1 بیمـــار مبتا 
به تـــب دنگـــی فقـــط 1۲ بیمار ســـابقه 
ســـفر نداشـــته اند، عنـــوان کـــرد: ایـــن 
افراد با اقدامات بالینی و آزمایشـــگاهی 
شناســـایی شـــده اند و مابقـــی از طریق 
ســـفر بـــه کشـــورهای خارجـــی بویـــژه 
امـــارات ناقل بیمـــاری دنگی شـــده اند 
کـــه از ایـــن 1۲ بیمـــار نیـــز 11 بیمـــار در 
اســـتان هرمزگان و یک بیمار در استان 
سیستان و بلوچســـتان شناسایی شد. 
همچنین یـــک بیمار از ایـــن 1۲ نفر نیز 

آفریقایی تبار اســـت.
بهداشـــت  وزارت  بهداشـــت  معـــاون 
با بیـــان اینکـــه در حـــال حاضـــر فقط 
در دو اســـتان هرمـــزگان و سیســـتان و 

بلوچســـتان ایـــن 1۲ بیمار شناســـایی 
شـــده ولـــی پشـــه در ۶ اســـتان کشـــور 
مشاهده شـــده اســـت، گفت: بنابراین 
صیه هـــا  تو ن  همچنـــا ســـت  ا م  لاز
و احتیاطـــات لازم را مدنظـــر داشـــته 

باشـــیم.

 شناسایی یک بیمار دنگی در 
تهران

فرشیدی اظهار داشـــت: موردی هم به 

تازگی در اســـتان تهران مشـــاهده شده 
اســـت که مبتـــا به تـــب دنگی اســـت 
ایـــن بیمـــاران مســـافرانی بوده انـــد که 
اکثر آنـــان از کشـــور امـــارات وارد ایران 
بیـــان داشـــت:  شـــده اند. فرشـــیدی 
خوشـــبختانه در دو مـــاه اخیر اقدامات 
خیلـــی خوبی بـــرای مهار پشـــه آئدس 
و بیمارهـــای آن صـــورت گرفته اســـت. 
درایـــن شـــرایط بایـــد بـــه صـــورت یک 

بیمـــاری تحـــت کنترل ولی بـــا احتیاط 
بـــا این مســـأله برخـــورد کنیم.

وی بـــا تأکید بر اینکه صید پشـــه آئدس 
در روز که فعالیت خـــود را آغاز می کند 
بایـــد صـــورت گیـــرد، افزود: همـــکاران 
اســـتان  مـــا گاهـــی در دو  بهداشـــتی 
هرمزگان و سیســـتان و بلوچســـتان در 
دمـــای ۴۵ تـــا ۵۰ درجه در حـــال تاش 
بـــرای شناســـایی و مهـــار نقـــاط دارای 
پشـــه آئدس هســـتند و خشـــکی نقاط 
مختلف که بـــر اثر گرما بـــه وجود آمده 

وزیر آموزش و پرورش اعلام کرد

ممنوعیت بازنشستگی فرهنگیان 
پیش از۶۰ سالگی

و محدودیـــت زیســـتی بـــرای پشـــه بـــه 
وجـــود آورده نباید مـــا را غافل کند، زیرا 
با یـــک بارندگی دوباره طـــی کمتر از دو 
هفتـــه شـــاهد زاد و ولد پشـــه ها در این 

مناطق خواهیـــم بود.

دوره نقاهت بیماری 10 روزه است
بـــه گفتـــه معـــاون وزارت بهداشـــت، 
بیماریابـــی و ایزولـــه کـــردن بیمـــاران 
در بیمارســـتان یـــا منـــزل مســـأله مهم 
دیگری اســـت کـــه باید با قـــدرت ادامه 
یابـــد و باید تماس پشـــه و بیماران را به 
حداقل ممکن برســـانیم. بیمـــاران در 
مدت کوتاه ۷ تا 1۰ روز ایزوله می شـــوند 
تا از انتقال بیماری جلوگیری شـــود زیرا 
اگـــر درجایی پشـــه هم زیاد باشـــد ولی 
بیمـــار نباشـــد مانند اســـتان بوشـــهر، 
شاهد گســـترش بیماری نخواهیم بود.

فرشـــیدی تصریح کرد: اگر در استان یا 
شهرســـتانی که پشـــه وجود دارد گزشی 
ع وقت  صـــورت گرفت فرد باید در اســـر
به مراکز جامع ســـامت و نزدیک ترین 

مرکز بهداشـــتی مراجعه کند.
گفتنـــی اســـت، عائـــم بیمـــاری تـــب 
دنگی حـــدود 1۴ روز بعد از گزش پشـــه 
آئدس در صورتی کـــه ناقل ویروس این 
بیماری باشـــد، در فـــرد بـــروز می کند. 
پشـــه آئدس چهـــار بیماری تـــب دنگ، 
تـــب زرد، چیکونگونیـــا و زیـــکا را ایجاد 
می کند کـــه در حال حاضـــر هیچ کدام 
از ایـــن بیماری هـــا واکســـن و درمـــان 
قطعـــی ندارند اما در بیـــش از ۸۰ درصد 
و در  بســـیار خفیـــف  مـــوارد، عائـــم 

مواردی بـــدون عامت اســـت.

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی وجود پشه آئدس در تهران را تکذیب کردوزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی وجود پشه آئدس در تهران را تکذیب کرد

تب دنگی مسافر تهران شدتب دنگی مسافر تهران شد

مدیرعامـــل هلدینگ پتروپالایـــش اصفهان در مجمـــع عمومی عادی 
ســـالیانه این شـــرکت عنوان کرد:

شرکت نفت اصفهان همانند شرکت شِل خواهد شد
مجمع عمومی عادی سالیانه شـــرکت پالایش نفت اصفهان در تاریخ 
۲۸ تیـــر 1۴۰۳ با حضـــور بیـــش از ۸۷ درصدی ســـهامداران حقیقی و 
حقوقی در ســـالن اجتماعات شـــهرک شـــهید محمد منتظری برگزار 
شـــد. پس از تصویب صورت های مالـــی، با رأی اکثریت ســـهامداران، 
مبلغ ۶1۰ ریال برای هر ســـهم برای ســـال منتهی به ۲۹ اســـفند ســـال 

1۴۰۲ اختصاص داده شد.
 RFCC، در ایـــن رویداد همچنین گزارش تصویـــری زنده از پروژه های
RHU، ســـایت دوم پالایشـــگاه اصفهـــان در بندرعبـــاس و پـــروژه 
شیرین ســـازی نفت سفید)KHT( گزارشـــی از میزان اقدامات انجام 
شـــده دربـــاره پروژه های انجام شـــده و در حال اجرای این شـــرکت به 

ســـهامداران ارائه شد.

 با حضور دکتر محسن قدیری مدیریت تغییر را در پالایشگاه 
اصفهان احساس کردیم

درابتـــدای این آیین رئیس مجمع عمومی پالایشـــگاه اصفهان، با بیان 
اینکه افتخار داریم که در۴ مجمع پالایشـــگاه اصفهان حضورداشـــته ام 
گفـــت: با قاطعیـــت اعام می کنم کـــه با حضور دکتر محســـن قدیری 

مدیریت تغییر را در پالایشـــگاه اصفهان احساس کردیم.
مهنـــدس زندیـــه، گفـــت: قطعـــاً همـــه تاش هـــای هیـــأت مدیـــره و 
مدیرعامـــل در راســـتای شـــکوفا شـــدن نـــام پالایشـــگاه اصفهـــان و 
دســـتیابی به سود بیشـــتر برای ســـهامداران حقیقی و حقوقی است.
در ایـــن رویـــداد که بـــا حضور پر شـــور ســـهامداران برگزار شـــد، مدیر 
عامـــل هلدینگ پتـــرو پالایـــش اصفهان، بـــا بیـــان اینکه آنچـــه ارائه 
می کنیـــم حاصـــل همراهـــی هیـــأت مدیـــره مـــا ســـت، اظهـــار کرد: 
چشـــم انداز پالایشـــگاه نفت اصفهان بسیار جســـورانه است و در تمام 
زمینه هـــا بـــا نـــگاه به جامعـــه، احتـــرام به محیـــط زیســـت طرح های 
خـــود را بـــه جلو می بـــرد تـــا بـــه رده ۵٠٠ برتر دنیـــا و ١۶ پالایشـــگاه برتر 

دنیا برســـیم.
به گزارش خبرنگار واحد رســـانه روابط عمومـــی و بین الملل هلدینگ 
پتـــرو پالایش اصفهان، دکتر محســـن قدیـــری، ادامـــه داد: احترام به 
اخـــاق، محیط زیســـت و توجـــه به هـــوش مصنوعـــی در مجموعه ما 

است. مدنظر 
وی با اشاره به حضور پالایشـــگاه اصفهان در بورس گفت:خوشبختانه 
ما توانســـتیم حداکثر ارزش بازار  و بالاترین ســـود را در ســـال گذشته 
کســـب کنیم. ما با ظرفیت ٣٨٠ هزار بشـــکه  کار کردیـــم و اگر خوراک 
به ما برســـد تا ۴۴٠ بشـــکه ســـود خالص ما ٣٩ همت اســـت که ٧.٣٢ 

درصد تغییر داشـــته است.
وی با اشـــاره به اینکه پالایشـــگاه اصفهان نســـبت به شرکت های دیگر 
شـــرایط بهتری دارد، افزود: در ســـال ١۴٠٧ ما ٨٠ میلیون لیتر کســـری 
ســـوخت خواهیم داشـــت اما بـــرای ایـــن موضـــوع دو برنامـــه درنظر 
گرفتیم که پالایشـــگاه ٣٧ میلیون لیتر ســـوخت تحویـــل خواهد داد و 
با برنامه ریزی ظرفیت ما به ۵٠٠ هزار بشـــکه می رســـد کـــه برای تحقق 

این هـــدف باید ظرفیت بـــه ۴۴ میلیون لیتر در روز برســـد.
دکتر قدیـــری، در ادامـــه گزارش خود به ســـهامداران این شـــرکت به 

این مســـأله اشـــاره داشـــت: بـــا بهره بـــرداری از پالایشـــگاه بندرعباس 
تولید پالایشـــگاه اصفهان به ۵۶ میلیون لیتر می رســـد و با توســـعه آن 
٣٧ میلیـــون لیتر از ناترازی ســـوخت کشـــور را جبـــران خواهیم کرد.

مدیرعامـــل هلدینـــگ پتروپالایـــش اصفهـــان، با اشـــاره بـــه تغییرات 
در تأمیـــن مالـــی این شـــرکت تأکید کـــرد: هدفگذاری مـــا حمل یک 
میلیـــون تن محصول به صورت زمینی اســـت که با این برنامه تا ســـال 
1۴۰۵بـــه میـــزان ١٠ میلیـــون حمل و نقل پالایشـــگاه خواهد بـــود که با 
برنامه های انجام شـــده، برای تحقق حمل و نقل ریلی دراین شـــرکت 
1۳۰تن ریل مورد نیاز از ذوب آهن اصفهان خریداری شـــده و مجوز آن 
اخذ گردیده کـــه در آینده نزدیک ارتباط ما با دریا برقرار خواهد شـــد.
قدیری، با بیان اینکه تا سال ١۴٠۶ ســـوخت دریایی بانکرینگ را تولید 
خواهیم کرد، گفت: در اســـکله شـــهید رجایی در حـــال خرید مخازن 
برای این ســـوخت خواهیم بود که دیگر کشـــتی های ما برای ســـوخت 

به دوبـــی نخواهند رفت.
مدیرعامـــل هلدینـــگ پتروپالایـــش اصفهان، با اشـــاره بـــه جذب دو 
میلیارد یورو ســـرمایه گذار یوزانس برای پالایشگاه جنوب، خاطرنشان 
کـــرد: در بحث مصرف آب خام بـــا مدیریت های خـــوب صورت گرفته 
۶ مخزن آب اســـتراتژیک ســـاخته شـــد و ٢٣ پروژه آبـــی دیگر در حال 

است. ساخت 
وی ادامـــه داد: مـــا در پالایشـــگاه ٨٢.٧۵ درصـــد پروگلـــس داریم که 

تنهـــا ١.۵٧ درصـــد از برنامه ریـــزی خود عقب هســـتیم که عـــدد قابل 
توجهـــی اســـت و اجرای مـــا ٣٧ درصد اســـت که بایـــد مجوزهای لازم 

برای آن اخذ شـــود.
قدیـــری با بیـــان اینکه چهار هزار نفـــر در پروژه های ما مشـــغول به کار 
هســـتند، گفت: پالایشـــگاه ١٢٠ هزار بشـــکه ای بندرعبـــاس خریداری 

شـــده کـــه فعالیت آن مبتنی بـــر نفت خام ایران اســـت.
ایـــن مدیر ارشـــد صنعت نفـــت ایران، بـــا بیان اینکـــه ما انـــدازه خود 

پالایشـــگاه اصفهـــان در بندرعباس زمیـــن خریداری کرده ایـــم، ادامه 
داد: مجوزهای لازم با ســـرعت بالایی در حال اخذ اســـت و تا ســـه ماه 

آینده کلیـــه مجوزها اخذ می شـــود.
وی بـــا بیـــان اینکه مـــا ٢٠٠ هزار تـــن محصول به واحـــد LAB جنوب 
می فرســـتیم، گفـــت: در زنجیره ارزش مـــا باید ٢.٣ میلیـــارد یورو پول 
بیاوریـــم کـــه دو میلیـــارد یـــورو آن از یوزانـــس خواهد بـــود. تولیدات 
مـــا در واحـــد KHT قابلیت صـــادرات به سراســـر دنیا حتـــی امریکا 

و اروپا دارد.
مدیرعامـــل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیـــان اینکه ما در زنجیره 
ارزش بـــه پیچیدگـــی ١۶ می رســـیم که اقـــدام بزرگی اســـت، گفت: به 
دنبال احـــداث پارک گوگردی هســـتیم و طراحی ها کاماً انجام شـــده 

اســـت و منتظر مجوزهای محیط زیســـت هستیم.
وی بـــا بیان اینکه شـــرکت مشـــعل پویـــا ١۵٠ شـــرکت دانش بنیان در 
زیرمجموعه خـــود دارد، گفـــت: مجموعه میرداماد ما بی نظیر اســـت 
کـــه ٢١ درصـــد روغن نســـل ســـه تولیـــد خواهد کـــرد. در ســـال ١۴٠۶ 
دستیابی به ســـود ۴.٢ میلیارد دلاری و کســـب ضریب پیچیدگی بالای 

١٢ در دســـتور کار پالایشـــگاه اصفهان است.
دکتر قدیـــری، با بیـــان اینکه میزان فـــروش حال های مـــا ٣.۴ برابر 
با تأســـیس شرکت میرداماد شـــده اســـت، تصریح کرد: هیأت مدیره 
ما پشـــتیبان ما شـــده و ما با این پشـــتیبانی هیچ دغدغـــه ای نداریم.
مدیرعامـــل هلدینـــگ پتروپالایش اصفهان با بیـــان اینکه مدیریت ۵٠ 
جایگاه استان در دســـت هلدینگ پتر وپالایش اصفهان است، گفت: 
دیگـــر نباید ما را با دیگر پالایشـــگاه ها مقایســـه کنند و ما یک شـــرکت 

نفتی همانند شـــل خواهیم شد.
وی با بیـــان اینکه ٧۵ درصد مصرف آب ما کم می شـــود، گفت: ١١.٧٨ 
درصـــد مصرف انـــرژی مـــا کاهش پیـــدا کـــرده و همه پالایشـــگاه های 
قدیمی ما با کمک مهندســـان ایرانی در شـــرکت مشـــعل پویـــا به روز 

. د می شو
دکتر قدیری، با اشـــاره به استقرار سیســـتم  SAPو ERP در شرکت 
پالایـــش نفت اصفهان و شـــرکت های تابعـــه، گفت: در هـــر فرایند ما 
کار و تـــاش میزان نفراتی که برای هر مکان مشـــخص شـــده اســـت و 
میـــزان کار هر فرد مشـــخص شـــده و میـــزان پاداش ها هـــم بر همین 

اســـاس خواهد بود.
مدیرعامـــل هلدینگ پتروپالایش اصفهان در رابطه با مســـئولیت های 
اجتماعی پالایشـــگاه، گفت: ما در حال ساخت ۵٠ مدرسه هستیم که 
٢٨٠ میلیـــارد تومان از هزینه های ســـاخت را از شـــرکت ها و کارمندان 

خود گرفتیم.
وی بـــا اشـــاره به کاشـــت یک هـــزار و ١۵٠ بـــادام اســـکوپاریا در ســـال 
گذشـــته، گفـــت: امســـال برنامه ریزی بـــرای کاشـــت دو هـــزار هکتار 

خواهیم داشـــت.
در مجمـــع عمومی عادی تیرماه پالایشـــگاه اصفهان همچنین در مورد 
انتخـــاب اعضای هیأت مدیره رأی گیری شـــد و به ترتیب شـــرکت های 
تابان فردا، ســـهام عدالت ســـرمایه گذاری ایرانیان، توســـعه ســـرمایه 
رفاه و آوای پردیس ســـامت به عنـــوان اعضای هیأت مدیره شـــرکت 
پالایـــش نفـــت اصفهـــان در ســـال جاری انتخـــاب شـــدند و روزنامـــه 
دنیـــای اقتصـــاد نیـــز به عنـــوان روزنامه رســـمی بـــرای درج آگهی های  

کثیرالانتشـــار پالایشـــگاه اصفهان انتخاب شد.

در مجمع عمومی عادی سالیانه پالایشگاه اصفهان منتهی به اسفندماه ۱۴۰۲انجام شد

سود شپنا به ازای هر سهم ۶۱۰ریال میان سهامداران توزیع شد
 بنگاه

وزیر دادگســـتری گفـــت: هفتم مرداد امســـال مبلغ های مصوب 
جدید جرایـــم تخلفـــات تعزیـــرات حکومتی در کشـــور اجرایی 

شد. خواهد 
به گزارش مهر، امین حســـین رحیمی در افتتاحیه دوره آموزشی 
شعب ســـازمان تعزیرات حکومتی در مشهد افزود: جزای نقدی 
کلیـــه جرایـــم و تخلفـــات در اجـــرای مـــاده ۲۸ قانـــون مجازات 
اسامی به پیشـــنهاد وزارت دادگســـتری و تصویب هیأت وزیران 

تیرماه امســـال تعدیل شد. وزیر دادگســـتری گفت: هفتم مرداد 
امســـال مبلغ هـــای مصـــوب جدیـــد جرایـــم تخلفـــات تعزیرات 
حکومتی در کشـــور اجرایی خواهد شـــد. وی ادامه داد: همیشه 
رویکـــرد و نگاه منحل شـــدن تعزیـــرات حکومتی وجود داشـــت 
کـــه بتازگی موفق شـــدیم برای این ســـازمان چـــارت اداری مورد 
تأیید ســـازمان امور اداری و اســـتخدامی تدویـــن کنیم. رحیمی 
بیـــان کرد: در تنظیم بـــازار، اولین اقدام تأمیـــن کالا و بعد از آن 

قیمت گـــذاری و توزیع اســـت. وزیر دادگســـتری اضافـــه کرد: در 
مرحله بعدی نظارت بر بازار و رســـیدگی به پرونده های تخلفات 
باید انجام شـــود کـــه رســـیدگی به پرونده هـــا وظیفـــه تعزیرات 
حکومتی اســـت. وی افزود: آرای صادره در تعزیرات حکومتی از 
اهمیت خاصی برخوردار اســـت و باید احـــکام صادره به حق و از 
روی علم و اطاع کامل باشـــد. رحیمی تأکید کرد: گرانفروشی، 
احتـــکار و قاچاق اقتصاد را فلج می کنـــد و باید با دقت و جدیت 

بـــا متخلفان برخورد شـــود. وزیر دادگســـتری افـــزود: مصونیت 
رؤســـای شـــعب نیز ماننـــد قضات دادگســـتری بایـــد تأمین و در 

این خصوص چاره اندیشـــی شـــود.
وی در ادامـــه بـــا بیـــان اینکه شـــهید رئیســـی الگـــوی اخاق و 
شـــخصیت نمونه بارز بود، گفـــت: معیشـــت مهم ترین دغدغه 
شـــهید جمهور خســـتگی ناپذیر بود و در دوران دولت سیزدهم 

اتفاقـــات خوبی رقم زده شـــد.

وزیر دادگستری خبر داد

اجرای جرایم جدید تخلفات تعزیرات حکومتی از هفتم مردادماه


